
تیم ملی  اکبری؛ مربی ســابق  سعید 
معتقد است با روندی که فوتبال ایران 
پیش گرفته هیچ آینده روشنی نخواهد 

داشت.
وحید  هاشمیان همیشه رک حرف می زند. 
صریح و تند. بدون اینکه با کسی رودربایستی 
داشته باشد. او در تازه ترین گفت وگوی خود 
از نقــش مدیران در پســرفت فوتبال ایران 
حرف می زند و البته یک پاسخ قاطع به آنها 
می دهد. به مدیرانی که می گویند او تجربه 

ندارد. حرف های هاشمیان خواندنی است...
چه توقعی دارید بالا برویم؟

حذف از آســیا؟ کاملا قابل پیش بینی بود. 
چــه توقعی دارید تیم های ما در آســیا بالا 
بروند؟ ته تهش باید همین جا حذف شویم. 
چند ســال می توانیم یه بازیکنان با کیفیت 
تکیه کنیم؟ به نظرم آینده تیم ملی هم بد 
اســت. در این سال ها چکار کردیم؟ بازیکن 
تربیت کردیم؟ مربی نســل جــوان داریم؟ 
مربی این هفته اخراج می شود هفته بعد تیم 
دارد. چه توقعی دارید؟ وقتی می بینید کار 
مدیران بدهی است و سازندگی نمی کنند و 
یک زمین تمرین نمی سازند، چرا باید جلوی 

تیم های عربی موفق باشیم؟
دروغ بگویم خیانت کرده ام

فکر می کنید عربستان هزینه زیادی کرده؟ 
من به شما می گویم پولی که در فوتبال شان 
هزینه می کنند در مقایســه با ثروت شــان 

هیچ است. چند ســال پیش اگر در آلمان 
به ما می گفتند قرار است فوتبال عربستان 
پخش زنده شــود، همه مسخر می کردند و 
می گفتند غیر ممکن است ولی همین حالا 
شــبکه های خصوصی حق پخش بازی های 
لیگ این کشور را خریده اند. چطور عربستان 
با این سرمایه گذاری کوچک به اینجا رسیده 
کــه توانســته میزبانی جــام جهانی را هم 
بگیرد ولی ما فوتبال مان پســرفت می کند؟ 
طوری شده که از بازســازی یک استادیوم 
در کشــورمان خوشحال می شویم در حالی 
که آنها اســتادیوم های مدرن ســاخته اند و 
میزبانی های مهم گرفته اند. چه توقعی است 
که ما جلوی آنها موفق باشــیم؟ ببخشــید 
مــن اگر دروغ بگویم خیانت کرده ام. آینده 
ای برای فوتبال مان نمی بینم. این خلاصه 

وضعیت فوتبال مان است.
به هیچ جا نمی رسیم

نظر مــن و امثال مــن که برای درســت 
کردن فوتبال مهم نیســت. تصمیم گیرنده 
ما فوتبالی ها نیســتیم.با ایــن آدم هایی که 
دارند فوتبال را اداره می کنند شــما شــک 
نکنید به هیچ جا نمی رســیم. وقتی زمین 
نداریم، اســتادیوم حرفه ای نداریم. مربیان 
توانمند نداریم. آخرش چه می شــود؟ پول 
هم اگر باشد جای نادرست هزینه می شود. 
مثلا مربیانی می آورند میلیون دلاری که در 

کشور خودشان چند هزار دلار می ارزند.

اخراج می شدم
به من پیشــنهاد حضور در هیــات مدیره 
پرســپولیس را دادند. آقای سلطانی فر وزیر 
وقت ورزش هم پیشنهاد را داد. منتهی من 
نپذیرفتم. مطمئن باشید اگر من مدیرعامل 
پرسپولیس هم می شدم، ســه ماه برکنارم 
می کردنــد. من خودم را بــا مدیران آلمانی 
مقایســه می کنم نــه ایرانــی. بنابراین به 
چیزهای اســتاندارد فکر می کردم و جایی 
در فوتبال کشــورم نداشتم. شــما ببینید 
یکسری از مدیران پاک و شریف ایران خانه 
نشین هســتند و فوتبال را چه کسانی اداره 

می کنند.
در هتل راهمان نمی دادند!

ما با عشق و علاقه در تیم ملی کار کردیم و 
توانســتیم به جام جهانی 2022 قطر صعود 
کنیم که کم هزینه ترین صعود هم بود. ولی 
چه شــد؟ ما را از تیم ملــی برکنار کردند. 
وقتی تیم مشکل داشــت و همه می گفتند 
صعود نمی کند، یک سر به ما نمی زدند. تنها 

تنها بودیم. 
می رفتم هتل المپیک راهمان نمی داند چون 
از فدراسیون طلبکار بودند. پول قند و چای 
نداشــتیم. بعد که تیم صعــود کرد و همه 
چیز خوب شــد، ما را برکنــار کردند! حتی 
یک تعارف نزدند بازی تیمی را که شــما به 
جام جهانی برده اید، از نزدیک ببینید. البته 

دیدید آخر و عاقبت تغییرات چه شد.

پشتم گرم نیست به....
من ناراحت نیستم که در فوتبال ایران پستی 
ندارم ولی ناراحتم که نمی توانم تجربیاتم را 
به جوان ها منتقل کنــم. مجبورم در آلمان 
مدرســه فوتبال بزنم و کار کنم. ببیند من 
آدم مغروری نیستم ولی به جرات می گوید 
کارهایی که من می توانــم در فوتبال بکنم 
خیلــی از مدیران فوتبــال نمی توانند. البته 
خوشحالم که پشتم به دلال ها و مدیران بی 

لیاقت گرم نیست.
به ما ضربه می زنند

هر کشــور دیگری امثال مهدوی کیا، نکونام 
و علی دایی را داشــت، روی تخم چشم شان 
می گذاشــتند. همه جای دنیا به چهره های 
فوتبال شان احترام می گذارند ولی در ایران 
نه تنهــا احترام نمی گذارند کــه ضربه هم 

می زنند!
اگر اینها در آلمان بودند....

گاهی کار نکردن از کار کردن بهتر اســت. 
من پیشــنهاداتی بــرای ســرمربیگری در 
ایران داشــتم که به توافق نرسیدیم. با برای 
دستیاری پیشــنهاد دادن که قبول نکردم. 
شنیده ام می گویند امثال ماها تجربه ندارند. 
ببخشــید من و مهدوی کیا 11 ســال در 
بوندسلیگا بازی کردیم. با مدیران و مربیان 
مختلف کار کردیم. من خودم وقتی بازیکن 
بودم مدارک حرفــه ای مربیگری را گرفتم. 
حالا چطور این مدیــران فوتبال می گویند 
ما بی تجربه هســتیم؟ شما شک نکنید اگر 
این مدیــران در آلمان بودنــد فلیک)مربی 
بارسلونا( هم به وجود نمی آمد! می گفتند او 
تجربه ندارد و چرا باید هدایت بایرن مونیخ 
را به ایــن مربی بدهیم؟ ولی دیدید که این 
اتفــاق افتاد و بعد او به تیم ملی رفت و الان 
در بارسلوناســت. مدیرانی که درباره ما نظر 
می دهند خودشــان اول جــواب بدهند در 
گذشته کجا بوده اند؟ چه فعالیتی در فوتبال 
داشــته اند؟ شــما با لیاقت مدیر شــدید یا 
رابطه؟ بنابراین نظرشان اصلا برایم اهمیتی 

ندارد.
مدیر خارجی بی کیفیت در ایران!

مدیر خارجی برای فوتبال؟ من قبلا یک بار 
این را گفتم. به نظرتــان چرا این کار انجام 
نمی شــود؟ چرا جای بازیکن و مربی، مدیر 
خارجی نمی آورند؟ چون اگر آنها بیایند همه 
می فهمند بعضی مدیران مــا دانش ندارند. 
البته من معتقدم مثل خرید بازیکن و مربی 
خارجی، اگر هم مدیر بیاوریم قطعا مدیران 

بی کیفیت خارجی هستند!

خارجی  مهاجم  حضور  با  پرسپولیس   
جدیدش حــالا در خــط حمله جان 

دوباره ای را پیدا کرده است.
 یکی از معضلات پرســپولیس در شــروع 
فصل جدید در فاز حملــه و هجومی عدم 
حضور یک مهاجــم مکمل و زوج قدرتمند 
در خط حمله اش بود، اتفاقی که در مقطعی 
واقعا برای ســرخ پوشــان گران تمام شد و 
فرصت هــای زیــادی را از آنهــا گرفت. به 
گزارش برنــا، در حالی که بازگشــت علی 
علیپور به خانه، پرسپولیســی ها را امیدوار 
کرده بــود، پیدا کــردن بازیکنی به عنوان 
مکمل و زوج برای این بازیکن اتفاق مهمی 
بود که خیلی ها با حضور لوکاس ژوآئو آن را 
محقق شده می دانستند ولی غافل از این که 
این مهاجم بلند قامت و سیه چرده نتوانست 
در ماموریت ویژه ای که به او ســپرده شده 
بود، ســربلند بیرون آمده و خیلی زودت از 
حد تصور به حضورش در پرسپولیس پایان 

داد تا مشــخص شــود این بازیکن انتخاب 
خــوب و هوشــمندانه ای نبــوده. ژوآئو در 
حالی از پرسپولیس جدا شد که با تغییرات 
دوباره در راس کادرفنی سرخ پوشان نگاه ها 
به انتخاب مهم اســماعیل کارتال سرمربی 
جدید قرمز ها دوخته شــده بــود و همه با 
عینک بدبینانه و انتقادی در انتظار رونمایی 
از جانشین این مهاجم سیه چرده بودند که 
در این میان ســردار دورسون با صلاحدید 
ســرمربی جدید قرمز ها پیراهن این باشگاه 

را برتن کرد. 
حضور دورســون در پرســپولیس از همان 
روز های ابتدایی بــا رویکردی مثبت همراه 
بود به طوری کــه خیلی ها وضعیت فنی و 
فوتبالــی این مرد ترک تبار را پســندیدند 
و ایــن مهاجــم بلندقامــت خیلــی زود 
توانســت اعتماد ها را به خــود جلب کرده 
و تبدیل به مهاجمی شــود کــه کنار علی 
 علیپــور زوج خطرناک و جذابــی را برای 

پرسپولیس و هوادارانش تشکیل دهد.
و  علیپــور  زوج  بدانیــد  اســت  جالــب 
دورســون در ۷ بــازی اخیــر، ۷ گل برای 
 پرسپولیس به ثمر رســانده اند و تداوم این 

آمــار و روند خوب می توانــد اتفاق خوب و 
مهمی برای اسماعیل کارتال محسوب شود 
و نشان دهد دورسون در پرسپولیس لوکاس 

ژوآئو نیست.

حرفهایبیپردهوحیدهاشمیان

پشتم به مدیران بی لیاقت گرم نیست 

تفاوتمهممهاجمبزرگبابنجلخارجی

پنجرهنقلوانتقالاتیپرسپولیسبستهشد

سایت فدراسیون جهانی فوتبال اعلام کرد که پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه های 
مس رفسنجان و پرسپولیس بسته شده است.

به گزارش ایسنا، مس رفسنجان و پرسپولیس تهران در سه پنجره نقل وانتقالاتی 
آتی نمی توانند بازیکن جذب کنند و تنها در صورتی که بدهی خود را پرداخت 
کنند پنجره  نقل وانتقالی  آنها باز خواهد شد. همچنین پنجره باشگاه سپاهان هم 
به دلیل شکایت عیسی عباس بسته است. به گفته مسئولان باشگاه پرسپولیس 
علت بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی سرخپوشان شکایت لئاندرو پریرا و شیخ 

دیاباته به دلیل پرداخت  نشدن مطالبات  شان بوده است.

گندوزدرپرسپولیسماندنیاست

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس در این تیم ماندنی است و قرار نیست راهی 
لیگ کشور دیگری شود. 

به گزارش مهر، الکسی گندوز در ابتدای فصل، به عنوان جانشین علیرضا بیرانوند 
به پرســپولیس پیوست و به سنگربان شماره یک ســرخ ها در فصل بیست و 

چهارم تبدیل شد. 
این دروازه بان الجزایری تاکنون موفق شــده 10 کلین شیت در لیگ برتر ثبت 
کنــد و در کنار اوتکیر یوســوپوف، جزو برترین گلرهــای خارجی این فصل 
محسوب می شود. در همین حال، یکی از رسانه های الجزایری امروز مدعی شد 
که گندوز از یک باشگاه لیگ عربستان پیشنهاد دریافت کرده و احتمال دارد در 

پایان فصل از پرسپولیس جدا شود.
با این حال، قرارداد گندوز با پرســپولیس سه ســاله اســت و تــا پایان فصل 
بیست وششم اعتبار دارد؛ بنابراین او به راحتی نمی تواند جمع شاگردان اسماعیل 
کارتال را ترک کند. هر باشــگاهی که خواهان جذب این دروازه بان باشد، باید 
با باشگاه پرســپولیس وارد مذاکره شود، در غیر این صورت، جدایی او منتفی 

خواهد بود.

فوتبال

گلزنقهارسویاوموناکودرسپاهان!

رســانه های فرانسوی از حضور احتمالی ویسام بن یدر در سپاهان و استقبال 
کردند و مدعی شدند که او می تواند در ایران بار دیگر به دوران اوج برگردد.

به گزارش »ورزش ســه«، بن یدر از زمان جدایی از باشــگاه موناکو در ژوئن 
202۴ بدون تیم بوده اســت. با وجود کارنامه ای درخشــان و عملکردی در 
ســطح بالا در لیگ یک فرانســه و لالیگا، این مهاجم ۳۴ ساله شاهد بسته 
شدن در چندین باشگاه به روی خودش در فوتبال اروپا بوده است. اما پس از 
ماه ها انتظار، او سرانجام چالشی جدید پیدا کرده است … و نه هر چالشی!

این بازیکن در آستانه امضای قرارداد با سپاهان، باشگاهی ایرانی در اصفهان، 
قرار دارد. تیمی که به رقابت در لیگ برتر ایران و لیگ قهرمانان آســیا عادت 
دارد. ایــن اولین حضور یک بازیکن فرانســوی در فوتبال ایران نخواهد بود. 
مدیریت سپاهان که به دنبال یک مهاجم باتجربه بود، به سراغ بازیکن سابق 
موناکو رفته است تا تیمش را تقویت کند و در لیگ نقش کلیدی ایفا کند تا 

بتواند بار دیگر عنوان قهرمانی را به دست آورد.
اگرچه انتخاب او ممکن اســت تعجب  برانگیز باشــد اما در راســتای الگوی 
مشخصی قرار می گیرد: فرصت های بن یدر در اروپا بسیار کم شده است. این 
بازیکن با چند پرونده حقوقی روبرو اســت و این شرایط باعث شده است که 

بسیاری از باشگاه های غربی از جذب او صرف  نظر کنند.
از نظر ورزشــی، بن یدر همچنان یک گلزن قهار است. با 11۸ گل در 201 
بازی برای موناکو و ســابقه ای قابل احترام در تیم ملی فرانسه، او ثابت کرده 
است که راه دروازه را به خوبی بلد است. حال باید دید آیا او قادر خواهد بود 
با فوتبال ایران که فیزیکی تر و از نظر تاکتیکی متفاوت از آنچه در اروپا تجربه 

کرده، است سازگار شود یا نه.
نام چند باشگاه اروپایی از جمله مون پلیه و ونتزیا در طول چند ماه گذشته 
در کنار نام این بازیکن به گوش رسید اما در نهایت هیچ توافقی شکل نگرفتن 
و همین باعث شد که او همچنان تا به حال بازیکن آزاد باشد و حالا می تواند 

با هر باشگاهی قرارداد امضا کند. 
در حالی که حتی نام او در فوتبال تونس هم مطرح شده بود، سرانجام بن یدر 

تصمیم گرفته است در ایران به فوتبال خود ادامه دهد.
حتی RMC Sports هم این موضوع را تایید کرده است که این ملی پوش 
فرانســوی )1۹ بازی ملی، ۳ گل( با باشگاه سپاهان قرارداد امضا خواهد کرد. 
قرارداد او تا پایان این فصل و با گزینه تمدید برای ســال های بعدی اســت. 

این بازیکن در حال حاضر در ایران حضور دارد تا قراردادش را نهایی کند.
باشــگاه سپاهان که در حال حاضر در رده دوم جدول لیگ برتر خلیج فارس 
قرار دارد، در ترکیبش از حضور استیون انزونزی، قهرمان جام جهانی 201۸،  
به همراه برایان دابو )بازیکن ســابق مون  پلیه( و ابوبکر کامارا )بازیکن سابق 

آمیان و دیژون( هم بهره می برد.
بن یدر به عنوان مهاجمی که ســابقه بازی در تولوز، ســویا و موناکو را دارد، 
حالا به چهارمین باشگاهش و ســومین لیگ کاملًا متفاوت خواهد پیوست. 
این بهترین فرصت برای او است که به اوج برگردد و نشان دهد که هنوز هم 

ستاره ای درخشان به خصوص در زمینه گلزنی است.
او در ســپاهان تحت هدایت پاتریس کارتــرون کار خواهد کرد، مربی ای که 
در ماه نوامبر گذشــته جانشین ژوزه مورایس پرتغالی شد. جذب این بازیکن 
بخشــی از روندی است که باعث شده است سپاهان رنگ و بوی فرانسوی به 

خود بگیرد. 
دابو در مرکز این روند قرار دارد و مدتی است که سفیر این باشگاه شده است 

و برای متقاعد کردن دیگر بازیکنان به پیوستن به این تیم تلاش می کند.
این بازیکن به خوبی می داند که شــرایط فوتبال و همچنین فرهنگ ایران با 
دوران حضورش در اروپا متفاوت اســت و باید دید که شرایط با این انتخاب 

جالب و متفاوت برای او چطور پیش خواهد رفت.

ویژه

مشکلفوتبالایرانپولنیست

کارشناس فوتبال ایران با اشاره به از دست رفتن سرمایه های 
قابل توجه مالی در فوتبال باشگاهی و دلایل عقب افتادگی، 
گفــت: ما روی برنامه ریزی غفلت داشــتیم که باید هرچه 

زودتر جلوی آن را بگیریم.
مجید جلالی در گفتگو با  مهر، با اســتفاده از جایگاه خود 
در فدراســیون به عنوان مدیر کمیته فنی و توسعه به نقد 
و بررسی وضعیت نامطلوب تیم های باشگاهی در بازی های 

آسیایی و واکاوی علل آن پرداخت که در پی می خوانید:
امیدوارم برنامه ۱۴۱۴ هرچه زودتر اجرایی شود

مدیر کمیته فنی فدراســیون فوتبال که از ســال گذشته 
مشغول نگارش سند چشم انداز فوتبال تا سال 1۴1۴ بود به 
اهمیت عملی شدن این سند پرداخت و گفت: واقعاً امیدوارم 
بتوانم در اســرع وقت در جلســه هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال شرکت کنم و از این برنامه دفاع کنم تا مصوب شود. 
فوتبال ما در تمام ســطوح بین المللی دچار مشکل شده و 
این مشکلات ناشــی از سال ها غفلت است. متأسفانه، ما به 
نتایج زودگذر دل خوش بودیم و مشکلات اساسی را نادیده 

گرفتیم.
مشکل فوتبال ایران مالی نیست، بلکه فنی است

او ادامه داد: من معتقدم مشــکلات فوتبال ما مالی نیست 
چون در این حوزه هزینه های زیادی شده است. در 20 سال 
گذشته نزدیک به ۳00 میلیون دلار هزینه کرده ایم که اگر 
موارد مرتبط با مربیان خارجی را هم حساب و کتاب کنیم 

رقم خیلی بیشتری خواهد شد. 
بنابرایــن، مشــکل اصلــی چیز دیگــری اســت. از نظر 
استانداردسازی مسابقات و استادیوم ها نیز به دلیل فشارهای 
AFC، پیشــرفت هایی داشــته ایم. اما آنچه کاملًا مشهود 
است، اختلاف فنی بین تیم های ما و حتی تیم های آسیایی 

هم سطح است.
عقب ماندگی داریم

کارشــناس فوتبال ایران به عقب ماندن فوتبال باشگاهی از 
برنامه های توســعه فوتبال در آسیا و دنیا اشاره کرد و گفت: 
باید برای برطرف کــردن این عقب ماندگی فکری کنیم. به 
نظر من، برنامه 1۴1۴ می تواند این شــکاف را کاهش دهد. 
این برنامه یک سند اســتراتژیک است که اگر هم ایراداتی 
داشته باشد، می توان آن ها را برطرف کرد. مهم این است که 

ما به یک برنامه راهبردی نیاز داریم. 
تدوین این برنامــه فقط کار من نبــوده، بلکه حدود 100 
نفر از اســاتید برجسته فوتبال و دانشگاهی در آن مشارکت 
داشته اند. هرچقدر اجرای آن بیشتر به تعویق بیفتد، فوتبال 

ما بیشتر عقب خواهد ماند.
لزوم تغییر در نظام آموزش مربیان و بازیکنان

جلالی تصریح کرد: برای پیشــرفت فوتبال ایران، باید نظام 
آموزش مربیان و بازیکنان به طــور کامل تغییر کند و یک 
سیستم هماهنگ در سطح کشور اجرا شود. در این برنامه، 
تمام مراحــل و راهکارها تدوین شــده و در ۳000 صفحه 

مستندات آن آمده است.
مدیر کمیته فنی و توســعه فوتبال یادآور شــد: یکی دیگر 
از مســائل مهم، نحوه برگزاری مسابقات رده های پایه است. 
شــیوه فعلی برگزاری این مســابقات به رشد فوتبال کمک 
نمی کند. ممکن است توسعه ایجاد کند، اما پیشرفت ایجاد 
نمی کند.  وقتی یک تیم از چابهار باید به ارومیه یا یک تیم 
از قائم شهر باید به اهواز سفر کند، مشکلات زیادی به وجود 
می آید. این سفرهای طولانی باعث خستگی بازیکنان و افت 
کیفیت بازی ها می شــود. بنابراین، نظام برگزاری مسابقات 

پایه هم باید اصلاح شود.
تأثیر اجرای برنامه در آینده فوتبال ایران

مدیر کمیته فنی و توســعه فدراســیون فوتبال تاکید کرد: 
اگر برنامه داشته باشــیم می توانیم انتظار داشته باشیم که 
در فاصله ۴ ســال آینده اثرات مثبت آن را ببینیم. در این 
صورت، می توان امیدوار بود که فوتبال ایران در 10 ســال 

آینده به سطحی برسد که باعث افتخار مردم باشد.

NBAپرامتیازترینبازیهایتاریخ

در این گزارش با ســه بازی پرامتیاز تاریخ لیگ بسکتبال 
حرفه ای آمریکا و نحوه پیدایش آنها آشنا می شوید.

به گزارش ایســنا، قوانیــن داوری در بســکتبال همواره 
دســتخوش تغییــرات بوده اند و اکثر ایــن قوانین نیز در 
راستای افزایش جذابیت این مسابقات بوده است که به نظر 
می رسد موفقیت آمیز نیز بوده اند. ضمن اینکه شاید یکی از 
مهم ترین و متحول کننده ترین قوانین را نیز می توان اجرای 

قانون شات کلاک )ساعت شوت( در لیگ NBA نام برد.
از ســال 1۹۴۶ و آغــاز مســابقات NBA تیم ها به طور 
میانگین در هر بازی ۸0 امتیاز کسب می کردند اما موضوع 
مهم این بود که تا پیش از فصل 1۹۵۵ – 1۹۵۴، تیم هایی 
که در بازی پیش می افتادند، به دلیل نبود ســاعت شوت 
با دادن پاس هــای زیاد )بعضا بازیکنان یک تیم کنار خط 
به صورت قطاری ایســتاده و تــوپ را با یکدیگر رد و بدل 
می کردند( زمان بازی را تلف می کردند. تیم مقابل نیز برای 
گرفتن توپ باید مرتکب خطا می شد که این مسئله کیفیت 
مسابقات را پایین می آورد.با آغاز فصل 1۹۵۵ - 1۹۵۴ اما 
قانون شات کلاک به اجرا درآمد. با این قانون هر تیم برای 
هر حمله فقط 2۴ ثانیه فرصت دارد و بعد از آن توپ به تیم 
مقابل داده می شود که این موضوع باعث بالارفتن کیفیت 
مســابقات و همچنین ثبت بازی ها با میانگین بیش از ۸0 
امتیاز شد؛ قانونی که به سرعت در همه جهان رواج یافت و 

بسکتبال جهان را دگرگون کرد.
در ادامه سه بازی پرامتیاز تاریخ NBA را مشاهده می کنید 
که پس از اجرایی شدن قانون شات کلاک به ثبت رسیدند:

1- دیترویت پیستونز 1۸۶ - 1۸۴ دنور ناگتس
این بازی 1۳ دسامبر 1۹۸۳ برگزار شد و دو تیم در مجموع 
۳۷0 به امتیاز به دســت آوردند. این دیدار سه وقت اضافه 
داشــت و چهار بازیکن نیز موفق شدند بیش از ۴0 امتیاز 

به دست آورند.

نگاه

بسکتبال
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تیم های ملی شمشــیربازی ایران در 
مسابقات روسیه به مدال نرسیدند.

به گزارش ایسنا، در آخرین روز از مسابقات 
تیمی  رقابت بخش  شمشیربازی روســیه، 
دختــران و پســران برگزار شــد و هر دو 
تیم ایران در نخســتین بازی خود مغلوب 

تیم های روسیه شدند.
تیم های ایران در این مسابقات دهم شدند.

برای تیم دختران ایران، نجمه ســازنجیان، 
شیدا عالمی و زهرا عابدینی بازی کردند.

برای تیم پســران نیما آقایی محمد مهدی 
شاکر و طاها کارگرپور به رقابت پرداختند.

نتیجه دختران به شرح زیر است:
مرحله یک هشتم نهایی

ایران ۳۴ - تیم ۷ روسیه ۴۵
تیم ایــران بین 1۶ تیــم در رده دهم قرار 

گرفت.
نتیجه پسران به شرح زیر است:

مرحله یک شانزدهم نهایی
ایران استراحت داشت.

مرحله یک هشتم نهایی
ایران ۴2 - تیم ۳ روسیه ۴۵

تیم ایران بین 20 تیم شرکت کننده در رده 
دهم قرار گرفت.

پایانبدونمدالشمشیربازیایران

واریزمابهالتفاوتپاداشپارالمپیکیها طلایالمپیک۲۰۲۸رامیخواهم
مــدال آوران پارالمپیــک 
پاداش  مابه التفاوت  پاریس 
پای سکوی خود را با افزایش 
چند برابری از فردا دوشنبه 

دریافت می کنند.
به گزارش ایسنا، با وجود این که 
کمیته ملــی پارالمپیک قبل از 
پارالمپیک 202۴ پاریس میزان 
پاداش پای ســکوی مدال آوران 

طــلا، نقــره و برنز را به ترتیب ۴، 1.۵ و 1 میلیارد برای مدال آوران طلا، نقره و برنز عنوان 
کــرده بود، اما بعد از پایــان این رقابت ها تفاوت موجود بین این مبالغ و پاداشــی که به 

المپیکی ها پای سکو پرداخت شده بود، باعث اعتراض ورزشکاران شد. 
با رایزنی صورت گرفته از ســوی کارگری رییس کمیته ملی پارالمپیک و با دستور رئیس 
جمهور مقرر شد پاداش پارالمپیکی ها نیز یکسان سازی شود و مثل همان پاداش مدال آوران 
المپیک یعنی مبالغ 10، ۴ و 2 میلیارد به مدال آوران طلا، نقره و برنز پرداخت شود که این 

مبالغ تا پایان سال پرداخت خواهد شد.
اسامی مدال آوران ایران به شرح زیر است:

مدال طلا: ساره جوانمردی در پاراتیراندازی، امیرحسین علیپور، یاسین خسروی و سعید 
افــروز در پارادوومیدانی، روح الله رســتمی، علی اکبر غریب شــاهی و احمد امین زاده در 

پاراوزنه برداری، تیم ملی والیبال نشسته.

چهره شــاخص و عنوان دار 
کشــتی ایران، گفت: اینکه 
همت مسلمی به عنوان اولین 
خارجی  سفرهای  در  مربی ام 
حق  کمترین  باشد  من  کنار 

اوست.
به گزارش ایسنا، حسن یزدانی در 
پاسخ به این سوال که چرا همت 
مسلمی به عنوان اولین مربی اش 

را به مســابقات خارجی نمی برد، گفت: حقیقتش این است که من دوست دارم او را ببرم. 
ان شاءالله به شکلی برنامه ریزی شود فدراسیون و آقای درستکار او را همراه من اعزام کنند. 
این کمترین حق اوســت. دارنده 10 مدال جهان و المپیک، همچنین با اعلام تغییر وزن 
خود، خاطرنشــان کرد: نگرانی بابت وزنم ندارم. باید در کشــتی بروم و تمریناتم را شروع 
کنم تا ببینم در چه وزنی قرار می گیرم. وی که در یک برنامه تلویزیونی حاضر شــده بود، 
در پاســخ به این ســوال که آیا به تمام آرزوهای ورزشی خود رسیده است یا خیر، گفت: 
ان شاءالله طلای المپیک 202۸ مد نظر من است. حسرتی آنچنان ندارم اما دوست داشتم 
در 2 المپیک آخر به مدال طلا برسم. یزدانی درباره سخت ترین شب زندگی خود، پس از 
سکوت طولانی همراه با ناراحتی، خاطرنشان کرد: واقعا باخت سخت است. مردم همیشه 
محبت دارند و وقتی آن چیزی که توقع دارند اتفاق بیفتد به شکست منجر می شود واقعا 

برایم سخت است. اینکه امیدها ناامید می شود واقعا برایم سخت است.


